2016西洋文學、語言學及英語教學學術研討會
2016 Conference on Western Literature, Linguistics and TEFL 
主辦單位: 國立宜蘭大學外國語文學系
協辦單位：淡江大學英美語言文化學系
會議日期: 民國105年5月6日 (星期五)
[bookmark: _GoBack]會議地點: 國立宜蘭大學人文管理學院階梯教室
1. 會議宗旨:
本研討會議以西洋文學、語言學、英語教學相關研究為研討主題，邀請全國各地相關專家、學者與研究生共聚一堂，提供新的發展及觀點，分享教學研究之心得與經驗。藉此學術交流，提升教學及研究知能，並開拓上述領域的研究方向。
1. 論文主題:西洋文學、語言學、英語教學之相關主題
三、與會對象: 國內外相關研究領域之學者專家及大專院校師生。
四、論文審查: 本研討會採論文發表方式，論文摘要經初審過後，將再個別
通知投稿者。
五、發表形式: 會議發表時間:論文20分鐘、答詢10分鐘。
六、重要日期:
論文摘要截稿日期:  104年11月30日
摘要審查結果通知:  104年12月15日
論文全文截稿日期:  105年4月1日
七、大會使用語言: 中文與英文
八、摘要格式: 論文摘要限300字，請以電腦打字並以Words建檔，以電子   
    郵件方式連同報名表寄至，主旨請註明「研討會摘要投稿 –投稿人姓名」。
九、論文格式:
請依據論文性質以MLA(文學類)或APA(教育或學術類)格式書寫。
紙張: 以A4用紙，上下2.54，左右3.17留白
字型: 英文請使用Times New Roma，中文請使用標楷體
字體: 標題用14粗體字，內文用12號字
行高: 單行間距
十、研討會論文投稿方式須知：
1.摘要及全文投稿：一律採「線上投稿」，來稿請以e-mail方式投寄   
2016niuconference@gmail.com。
2. 論文本文內容(包含圖表、表格及參考資料)請勿超過10頁。


聯絡單位: 國立宜蘭大學外國語文學系辦公室
聯絡人： 李佳純   
聯絡電話：03-9317882                
傳真電話： 03-9361937
電子郵件: 2016niuconference@gmail.com


Call for Papers
2016 Conference on Western Literature, Linguistics and TEFL 
Department of Foreign Languages and Literature, National Ilan University

The 2016 Conference on Western Literature, Linguistics, and TEFL, organized by the National Ilan University Department of Foreign Languages and Literatures, will explore the critical role of multidisciplinary innovations within the academic community toward the goal of sustainable growth for human societies. Scholars, specialists, practitioners, and graduate students are invited to submit papers on multidisciplinary trends in academic research pertaining to the fields of Western literary studies, linguistics, and foreign language teaching & learning. 

Time:     	May 6, 2016 (Friday) 
Venue:    	National Ilan University Campus
   	No. 1, Shennong Rd. Sec. 1, Yilan City, Yilan County, Taiwan
Organizer: 	Department of Foreign Languages and Literature, National Ilan University
Co-sponsor: Department of English Language and Culture, 
	Tamkang University, Lanyang Campus
Themes:   Western Literary and Culture Studies, Linguistics, and TEFL
Important Dates:
Abstract submission: November 30, 2016
		Notification of acceptance: December 15, 2016
  	Full paper submission: April 1, 2016
Time for Presentation: 20 minutes for oral presentation and 10 minutes for Q & A.
Presentation Languages: English and Chinese

Style Used:  
1. Please follow the MLA style requirements for works in literary studies, and APA for research in the fields of linguistics and TEFL.
2. Paper Size: A4, margins 2.54 cm. for top and bottom; 3.17cm. for left and right
3. Typeface : Time New Roman for English or 標楷體 for Chinese. 
4. Font: 14 for title, 12 for body
5. Spacing: Single Spaced
Submission Details:
1. Abstract submissions received no later than November 30, 2016 will undergo an anonymous review process. 
2. Abstracts of no longer than 300 words (English) or 300 characters (Chinese) should be submitted as MSWord attachments to: [2016niuconference@gmail.com]. 
3. Please indicate “Abstract Submission + Presenter’s Name” in the email message heading. 
4. Upon notification of acceptance, full paper submissions to the above email address should be sent no later than April 1, 2016. Full papers should not exceed 10 pages length, including all tables, graphics, references, etc. 
Contact information
Ms. Lee (李佳純小姐) 
Email: 2016niuconference@gmail.com
Phone no.: 03-9317882
Fax: 03-9361937
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Registration Form
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	午餐Lunch
免費提供For free
請勾選Please check one
	· 葷食(Regular)
· 素食(Vegetarian)
· 不需要(No Lunch)



